
Embassy of the United States of America 
Khartoum, Sudan 
 

ولمزيد من الاستفسار، المرجو الاتصال بمكتب الشئون العامة 
  : على الهواتف  مبالسفارة الامريكية بالخرطو

For further information, please contact the U.S. 
Embassy Public Affairs Section at the following 

Public Affairs Section +249 (183) 774-700 
 

For Immediate Release                                                                    February 12, 2009 
 

 
The U.S. Embassy in Khartoum would like to state that, contrary to the Sudanese 
Media Centre (SMC) online posting of February 12, 2009, the issue of 
postponement by the International Criminal Court (ICC) of a pending indictment 
against Sudanese President Omar Al-Bashir was not the subject of discussion 
between U.S. Chargé d’Affaires Alberto Fernandez and Presidential Advisor 
Abdullah Ali Masar during their meeting on February 10. The SMC story is 
completely false. The U.S. Embassy regrets that SMC has once again 
promulgated a completely false story about the U.S. Embassy. This is the second 
time in two weeks.  The meeting between the two officials focused rather on 
other issues of mutual concern.  
 
 
 

_____________________________________________________________________ 
   ٢٠٠٩  يناير١٢

 

 بين القائم بالاعمال  تم الذىالاجتماعتود سفارة الولايات المتحدة بالخرطوم ان تنوه بأن موضوع 
 متعلقامس لم يكن بالاالامريكي البرتو فرنانديز ومستشار رئيس الجمهورية عبداالله على مسار 

نشره المرآز  بعكس ما هذا،و.رسودانى عمر البشيال الرئيس لتوقيفقرار المحكمة الجنائية بتأجيل 
  فما قام بنشره المرآز ليس صحيحا.٢٠٠٩ فبراير ١٢تاريخ بونى رعه الالكتقموبالصحفى السودانى 

  . بين الطرفين مواضيع اخرى ذات اهتمام مشترك ناقش الاجتماع  وقد .اطلاقا

السودانى من نشر ى ف لما قام به المرآز الصحانزعاجهاان تعرب عن  و تود السفارة الامريكية 
   .  خلال فترة الاسبوعين الماضيينللمرة الثانية   عن السفارة الامريكية معلومات خاطئة
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